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Ook het geven van cursussen en excur-
sies stimuleerde Theo door de vinger 
aan de pols te houden bij het cursus-
team en de excursiecommissie.

Met een aantal getrouwen heeft Theo, 
met zijn juridisch achtergrond, zich ook 
vastgebeten in de werkgroep Natuur en 
Beleid. Hier is uitermate veel tijd en werk 
in gestoken. Er is een serieuze vuist 
gemaakt naar de buitenwereld, om niet 
zonder slag of stoot allerlei veranderin-
gen in onze omgeving te accepteren. Het 
procederen is een vak apart en daarom 
voelt Theo zich daar dan ook zo in thuis. 
Gelukkig blijft Theo dit belangrijke werk 
na zijn bestuursfunctie voortzetten en 
mogen de politiek en diverse andere 
partijen ervan verzekerd zijn dat hun 
plannen en daden nauwlettend gevolgd 
worden.

Tot slot heeft Theo de kwaliteit getoond 
die nodig is om een vereniging in de 
goede en een groeiende richting te stu-
ren. Uiteraard zijn compromissen sluiten 
daar ook een onderdeel van geweest.
Namens het bestuur en de vereniging 
wil ik Theo bedanken voor zijn tomeloze 
inzet en vakkundigheid.  
 

Afscheid van een gedreven voorzitter.
Door: Hans op den Dries

Theo heb ik leren kennen in mijn begin-
jaren bij de toenmalige KNNV afdeling 
Voorne.
Hij heeft een zeer positieve invloed 
gehad op menig persoon om enthousi-
asme op te wekken voor de natuur. In 
ieder geval groeide ik door, onder andere 
door hem, om in de vereniging actiever 
te worden.

Ik heb nooit vergeten dat hij mij, tijdens 
een vroege vogelexcursie rond het 
Breede Water, trots vertelde dat hij in de 
jaren zeventig meerdere fluiters, ik dacht 
zeven in totaal, als broedvogel had geno-
teerd in het Landgoed Strypemonde. 
Ook de meerkoet die nabij het Breede 
Water in een poeltje broedde volgde 
Theo nauwlettend en steeds meldde hij 
‘hij zit er weer’.

Theo heeft voortdurend zijn natuurken-
nis op peil gehouden.  Sterker nog, hij 
stond, staat en zal nooit stilstaan. Natuur 
heeft hem dusdanig in de tang, dat 
hij, met permissie van zijn lieve vrouw 
Corrie, wekelijks naar buiten gaat om te 
kijken naar vogels, vlinders en libellen, 
planten, insecten en niet te vergeten de 
zandhagedissen.

Sinds 2008 is Theo voorzitter van onze 
afdeling.
Nu zou ik graag alles op willen sommen 

wat Theo heeft bereikt met de vereni-
ging, maar ik weet zeker dat ik dan 
specifieke dingen zal vergeten.
Het motto van Theo zou ik willen 
omschrijven als “een ongeremde passie 
voor BETER”.

Beter naar buiten treden, beter commu-
niceren, betere afspraken maken, betere 
verslaglegging, betere In de Branding 
en tot slot daardoor beter ‘op de kaart 
staan’. 

Hiermee wilde hij vooral de vereniging 
naar een hoger niveau tillen met een 
hoge kwaliteit. Theo vond dat de club 
deze kwaliteit verdiende, omdat we met 
z’n allen veel werk verrichtten, maar dat 
dit niet echt naar buiten kwam, dan wel 
gepubliceerd werd. Door de vastbera-
denheid van Theo zijn er veel vorderin-
gen gemaakt in dit proces.
Tegelijkertijd moet wel geconcludeerd 
worden dat de druk op de vrijwilligers 
wel hoger is geworden, daarom moet 
gewaakt worden dat het niveau haalbaar 
blijft. Ook daar probeert Theo in mee te 
denken, door de leden actief bezig te 
houden, zoals het stimuleren van acti-
viteiten en het veldwerk zo zorgvuldig 
mogelijk uit te voeren en de verslagleg-
ging daarvan uitgebreid en zorgvuldig 
op te bouwen.


